

Panasonic Membawakan Pengalaman Teater Rumah dan Permainan Terunggul dengan Rangkaian TV OLED dan 4K LED Baharu

Rangkaian TV terbaharu ini menampilkan enam model baharu dalam empat siri dan menampilkan teknologi terkini serta fungsi yang dipertingkatkan untuk menyampaikan kualiti gambar yang tiada tandingan bagi pengalaman tontonan dan bermain yang megasyikkan

Petaling Jaya, 9 Oktober 2023 - Panasonic Malaysia hari ini mengumumkan rangkaian televisyen (TV) terkini dengan enam model baharu, menambah kepada koleksi komprehensif mereka dalam penyelesaian hiburan rumah yang memenuhi permintaan untuk hiburan definisi tinggi hari ini. Rangkaian baharu ini terdiri daripada empat siri:

Flagship OLED TV bagi tahun 2023

- Siri MZ2000 - 65-inci (TH-65MZ2000K) dan 77-inci (TH-77MZ2000K)

Flagship TV LED 4K

- Siri Mini LED MX950 - 65-inci (TH-65MX950K) dan 75-inci (TH-75MX950K)
- Siri *Full Array* LED MX940 - 50-inci (TH-50MX940K)
- Siri Google TV 4K MX800 - 85-inci (TH-85MX800K)

Rangkaian TV baharu ini telah dipertingkatkan dengan teknologi and ciri-ciri terkini. Bersedia untuk kualiti gambar yang menakjubkan, bunyi yang mengelilingi anda, permainan yang lebih lancar berbanding dengan TV sebelum ini, serta segala kemudahan dan aksesibiliti yang anda inginkan. TV yang dilancarkan oleh Panasonic tahun ini direka untuk mengubah bilik tamu anda menjadi pawagam peribadi atau pusat permainan! Ini selari dengan tagline tindakan jenama Panasonic "*Create Today. Enrich Tomorrow.*", yang memberikan penekanan tinggi terhadap memperkayakan kesejahteraan holistik dan membantu semua menjalani kehidupan berfaedah dengan produk berkualiti tinggi.

"Gaya hidup kita hari ini berpusat pada peranti digital, sama ada untuk kerja, rekreasi, membeli-belah, atau hiburan. Pelanggan mempunyai jangkaan yang lebih tinggi kerana keseronokan mereka dalam hiburan sebahagiannya bergantung pada pengalaman tontonan yang baik, mengasyikkan, dan kualiti gambar serta bunyi yang hebat. Reka bentuk dan peningkatan terhadap rangkaian TV baharu tahun ini mengikut prinsip panduan utama - "Lihat Semuanya. Rasa Semuanya." (*See it All, Feel it All*), yang merangkumi intipati pengalaman hiburan dan permainan yang kami ingin berikan kepada pelanggan," kata **Keisuke Nishida, Pengarah Urusan Panasonic Malaysia**.

Nishida turut berkata, "Rangkaian TV baharu yang dilancarkan juga termasuk dalam '*Spatial Wellbeing*', salah satu daripada tiga bidang kesejahteraan tagline jenama kami. Tujuan '*Spatial Wellbeing*' adalah untuk mencipta suasana kehidupan yang paling menarik dan selesa di rumah. Tagline kami "*Create Today. Enrich Tomorrow.*" yang memberi kami inspirasi untuk terus mereka bentuk produk dan solusi yang sesuai dengan pelbagai keperluan gaya hidup pelanggan kami."

Pengalaman Teater Rumah Terunggul dan Pengalaman Bermain Terhebat dengan TV OLED *Flagship* MZ2000

Tersedia dalam saiz 65-inci (TH-65MZ2000K) dan 77-inci (TH-77MZ2000K), siri MZ2000 membawa pengalaman teater rumah terbaik dengan era baharu dalam ekspresi dan kecerahan OLED menggunakan modul kustom **Master OLED *Ultimate* Panasonic** yang baharu. Modul kustom ini mempunyai panel berteknologi tinggi dengan *Micro Lens Array*, yang digabungkan dengan konfigurasi pengurusan haba berbilang lapisan baharu yang dibangunkan. Hasilnya adalah peningkatan ketara dalam kecerahan, dengan peningkatan kecerahan puncak sekitar 150%, dan kecerahan purata juga bertambah baik berbanding model tahun lalu.

Dengan **Pemproses AI HCX Pro**, MZ2000 memberikan warna yang tepat, kontras yang mencolok, dan kejelasan yang sangat baik untuk aksi bergerak pantas. Pemprosesan AI unik ini melakukan analisis genre secara automatik mengoptimumkan kualiti gambar dan bunyi, menghasilkan pengalaman tontonan yang disesuaikan.

OLED Panasonic sering digunakan di studio filem di Hollywood dalam pasca produksi dan kini dibawa ke rumah untuk tontonan berkualiti pawagam. OLED MZ2000 yang baharu menggabungkan panel dan modul serba baharu, dengan ketepatan teknikal Panasonic yang dimungkinkan oleh kepakaran dan kejuruteraan Jepun, serta kemahiran penalaan warna Stefan Sonnenfeld, salah seorang pewarna terkemuka dunia di industri filem Hollywood.

Siri TV MZ2000 juga menampilkan **Mod Filmmaker** yang memastikan penonton dapat menikmati kandungan mereka dengan tepat seperti yang diinginkan oleh seniman - sama ada mereka menonton di bilik pawagam khas atau di ruang tamu keluarga. Pengesan suhu warna ambien yang dinaik taraf memastikan pembedahan gambar yang tepat dalam apa jua keadaan pencahayaan. Misalnya, dengan menurunkan suhu sebagai tindak balas kepada keadaan terang, atau mencerahkan ton gelap dalam keadaan yang sangat terang.

Pemain permainan video juga beralih kepada skrin yang lebih besar untuk pengalaman bermain yang lebih mendalam, serta untuk mendapatkan manfaat daripada teknologi penggambaran canggih dan masa muat yang sangat pantas. Siri MZ2000 adalah **NVIDIA G-SYNC Compatible**. Apabila disambungkan kepada sistem menggunakan kad grafik NVIDIA RTX, ia secara automatik mengoptimumkan lag input dan tetapan VRR di mana pemain dapat menikmati permainan pengalaman tanpa ketepikan dan kerutan-bebas yang masih sah dan diiktiraf oleh NVIDIA pada TV.

Tambahan pula, **Mod True Game** baharu membawa semua ciri ketepatan warna yang digunakan dalam industri filem ke dunia permainan video, manakala Pemetaan Jangka Dinamik HDR yang ditambahbaik memberikan ekspresi berasaskan sumber daripada peranti permainan. Selain itu, Mod Permainan Sebenar menampilkan perisian kalibrasi Warna Calman® *Portrait Displays* – piawaian de facto di dunia penciptaan kandungan, pengedaran dan pemutaran; menghasilkan permainan seperti yang diinginkan oleh penciptanya. Sementara itu, Dolby Vision®2 membuka kualiti visual permainan yang paling hidup.

Untuk MZ2000, algoritma *Bass Booster* telah dinaik taraf untuk membolehkan pengguna menikmati bunyi yang benar-benar dinamik ke tahap seterusnya melalui pakej audio TV *all-in-one 360° Soundscape* Panasonic yang ditala oleh Technics, dengan Dolby Atmos®2 yang membolehkan anda mengalami bunyi yang luar biasa yang mengelilingi anda dari semua sudut, menghidupkan hiburan dan permainan penonton ataupun pemain.

MZ2000 dilengkapi dengan tiga mod Fokus Bunyi: **Mod Pinpoint**, yang membolehkan bunyi diarahkan ke satu titik tertentu; **Mod Area**, yang membolehkan anda mengalihkan bunyi ke sekumpulan orang dalam kawasan tertentu dalam bilik; dan **Mod Spot**, yang meningkatkan kelantangan bunyi di satu tempat sambil membenarkan orang lain masih mendengar bunyi.

Bunyi berarah membuka pelbagai manfaat. Ibu bapa dengan kanak-kanak kecil tidur di sebalik dinding di satu sisi bilik boleh mengarahkan bunyi dari mereka agar kanak-kanak boleh tidur dengan lena sambil membenarkan ibu bapa menikmati bunyi yang hebat. Dan ia tidak berhenti di situ - bagi mereka yang mungkin sukar pendengaran, keupayaan untuk meningkatkan kelantangan memastikan semua orang menikmati pengalaman itu!

Alami Generasi Seterusnya dalam Kualiti Gambar Tanpa Halo yang Menakjubkan dengan TV Mini LED MX950

TV LED 4K *flagship* Panasonic di bawah siri MX950 menampilkan Panel LED LCD baharu, Mini LED yang memberikan imej yang lebih cerah dengan kontras yang menakjubkan melalui pencahayaan belakang langsung menggunakan ribuan LED. Bersedialah untuk dikagumi dengan paparan kualiti pawagam super HDR yang akan mengubah pengalaman tontonan anda.

Siri MX950 juga mempunyai *Dimming* Tempatan *Ultra* Panasonic yang menghasilkan imej kontras-tinggi dengan hitam yang mendalam dan kecerahan tinggi, dengan mengurangkan "kesan halo".

Dengan tidak melupakan bahawa bunyi adalah kunci dalam mencipta pengalaman hiburan yang mengasyikkan, siri MX950 dilengkapi dengan penguasa woofers terbina dan speaker bersepadu yang membolehkan **Bunyi Teater Dinamik** yang membawa anda dari sofa ke hati filem.

Bagi pemain, siri MX950 mempunyai **NVIDIA GPU Detect/Mod Permainan Auto** untuk memberikan pengalaman permainan yang sempurna. Mod permainan ini mempunyai pengesanan automatik HDMI2.1 4K Resolusi Tinggi dan Kadar Segar Lebih Pantas (HFR) serta Kadar Segar Bervariasi (VRR) yang serasi yang mengoptimalkan secara automatik lag input dan tetapan VRR.

Pilihan Tontonan Tanpa Henti dengan 4K Google TV MX800

Bagi individu atau keluarga yang mencari pengalaman TV *all-in-one*, 4K Google TV 85-inci MX800 (TH-85MX800K) adalah tambahan yang ideal untuk rumah. Dengan kualiti gambar tinggi Panasonic, 4K Google TV MX800 membawa bersama filem dan rancangan kegemaran anda dari pelbagai langganan perkhidmatan penstriman anda ke satu tempat dengan UI terlebih dahulu untuk kandungan. Ia juga menawarkan akses mudah kepada lebih daripada 10,000 aplikasi dan hiburan yang disesuaikan melalui cadangan yang diatur untuk semua orang di rumah.

Ciri-ciri ikonik seperti Google *Assistant*, Chromecast, aplikasi Google TV dan panggilan video tersedia dalam 4K Google TV MX800.

Semua siri TV baharu merentas MZ2000, MX950, MX940, dan MX800 juga mempunyai Pautan Audio *Bluetooth* untuk membolehkan pengguna menyambungkan sehingga dua speaker atau *headphone* tanpa wayar dengan mudah ke TV.

Model TV di bawah siri MZ2000, MX950 dan MX940 menyokong pelbagai format HDR, termasuk Dolby Vision IQ™, HDR10+ Adaptif, 4K *Fine Remaster*, Kesan HDR Dinamik untuk membawa hiburan yang kita tonton di rumah ke dalam dunia HDR.

TV baharu ini boleh dibeli mulai September 2023 di kedai pengedar sah Panasonic dengan harga bermula dari RM2,699.

Untuk maklumat lanjut, sila layari <https://www.panasonic.com/my/consumer/audio-visual/tv/>

Mengenai Panasonic Malaysia

Panasonic Malaysia Sdn Bhd ialah syarikat jualan, perkhidmatan dan pemasaran untuk jenama Panasonic produk elektrik dan elektronik yang terdiri daripada audio visual, peralatan rumah, penghawa dingin, kualiti udara dalaman, perniagaan solar, kamera digital & video, peralatan penyiaran profesional, penyelesaian sistem, telekomunikasi, penjagaan kesihatan & kecantikan, bateri dan lampu. Semua produk Panasonic boleh didapati melalui pengedar sah kami di seluruh negara. Untuk maklumat lanjut mengenai jenama dan produk Panasonic, layari laman web kami di www.panasonic.com.my atau hubungi Pusat Khidmat Pelanggan kami di 03-7953 7600.

Kontak Media

Stella Lim

Ketua Jabatan

Jabatan Komunikasi Pemasaran

Panasonic Malaysia Sdn. Bhd.

Lot 10, Jalan 13/2, 46200 Petaling Jaya, Selangor.

Email: stella.lim@my.panasonic.com

Pejabat: +603-7809 7605

Mazlee Mokhtar

Pengurus, Komunikasi Korporat

Jabatan Komunikasi Pemasaran

Panasonic Malaysia Sdn. Bhd.

Lot 10, Jalan 13/2, 46200 Petaling Jaya, Selangor.

Email: mazlee.mokhtar@my.panasonic.com

Pejabat: +603-7809 7877